
Protokoll styrelsemöte Kv. Nätet Samfällighetsförening 
 

2022-11-07 
 
Närvarande: Saida Goulom Gudrun Samuelsson Jenny Juhlin Jan Strand Christer Carlsson  
Tony Jonsson Birger Andersson Christine Davidsson och Bernt Karlsson  
 
  
1 Mötets   öppnande.  
Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet.  
 
2. Dagordningen.  
Dagordningen fastställdes.  
 
3. Protokollsjustering.  
Att justera protokollet valdes Gudrun Samuelsson.  
 
4. Föregående protokoll.  
Föregående protokoll godkändes.  
 
5. Kassarapport.  
Christer Carlsson informerade om samfällighetens ekonomi.  
(Medföljer protokollet som bilaga)  
 
6. Området.  
Annika Broberg från Riksbyggen besökte mötet med anledning av att Fredrik Zettergren har slutat. 
Annika redogjorde för skötselavtalet och vad som behöver justeras i avtalstexten. Diskuterades hur 
sopkärlen kan rengöras samt en diskussion om hur snöröjningen skall utföras. Nya skyltar till 
gästparkeringarna som förtydligar att gästparkeringarna är till för besökande till boende i kv. Nätet 
skall beställas.  Nya belysningsarmaturer till Arborrgränd är beställda. Belysningen i FNI rummet på 
Ålgränd lyser konstant, skall åtgärdas. 
 
För att styrelsen skall gå vidare med arbetet med Laddboxar behöver vi få veta om intresset är för 
laddboxar är tillräckligt stort bland husägarna.  Mötet beslutade att en intresseförfrågan om 
laddboxar skall bifogas mötesprotokollet. Styrelsen hoppas att så många som möjligt besvarar 
förfrågan och lämnar den i kontorets postlåda på Mörtgränd 2 G.  senast 2022-11-30 
 
Kostnaden för laddboxar beror på hur många som vill installera laddbox.  Vi har i nuläget endast en 
preliminär budgetoffert på uppgradering av el-kablar ca 200,000:- efter bidrag. Om 20 st 
radhusägare som vill ansluta sig landar kostnaden på ca 15-20.000:- / laddbox inklusive kostnad 
för uppgradering av el-kablar och laddbox. 
 
Bakväggen på vissa garage är i så dåligt skick att reparation är nödvändig innan vi påbörjar 
installationen av laddboxar, denna reparation svarar respektive garageägare för.   
 
 7. Skrivelser Rapporter 
 Inga skrivelser eller rapporter hade inkommit till mötet 
  
 8. Avslutning 
 Ordförande Christer Carlsson avslutade mötet.  
 
……………………………………….                    ……………………………………. 
Ordförande, Christer Carlsson                          Sekreterare, Birger Andersson  
 
……………………………………… 
Justeras, Gudrun Samuelsson 


